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VERGADERING VAN DE GEMEENTERAAD VAN 8 juni 2020 PER E-MAIL

Deze vergadering vindt plaats via e-mail.  Wegens uitzonderlijke omstandigheden werd de 
gemeenteraad van 26 mei 2020 uitgesteld.  Het college besliste in vergadering van 29 mei 2020 om 
een vergadering via e-mail te laten doorgaan voor de behandeling van dringende agendapunten.

Volgende procedure wordt gevolgd :

o 08 juni 2020 om 08u00 opening van de gemeenteraad en de OCMW-raad door de 
voorzitter

o Tussen 08u00 en 19u30 :  kunnen de gemeente- en OCMW-raadsleden alle vragen, 
bemerkingen, in verband met de agendapunten mailen naar de algemeen directeur 
en de voorzitter van de gemeenteraad en OCMW-raad (met duidelijke vermelding 
over welk agendapunt het gaat van gemeente- of OCMW-raad). Het gemeente- en 
OCMW-raadslid zet de collega’s gemeente- en OCMW-raadsleden in copie. De 
algemeen directeur zendt veiligheidshalve de ingediende mails nogmaals door aan 
al de gemeente- en OCMW-raadsleden. 

o Tussen 19u30 en 20u30 : verzending van de antwoorden door de schepenen en 
raadsleden op de tussenkomsten. 

o Tussen 20u30 en 21u00 laatste replieken van de gemeente- en OCMW-raadsleden 
mailen naar de algemeen directeur en de voorzitter. Het gemeente- en OCMW-
raadslid zet de collega’s gemeente- en OCMW-raadsleden in copie. De algemeen 
directeur zendt veiligheidshalve onmiddellijk en vóór de stemming de ingediende 
mails nogmaals door aan al de gemeente- en OCMW-raadsleden.

o Tussen 21u00 en 21u30 stemming in 1 mail van alle agendapunten van de 
gemeente- en OCMW-raad, mail te verzenden naar de algemeen directeur en de 
voorzitter

o Uitslag van de stemming wordt van zodra deze verwerkt is, medegedeeld aan de 
gemeente- en OCMW-raadsleden door de algemeen directeur of de voorzitter.

o Sluiting van de gemeente- en OCMW-raad door de voorzitter.

Mededeling door de voorzitter per mail op 08/06 om 19u35 :
Gelet op de amendementen zal er vervolgens in twee fases gestemd worden. Eerst de 
amendementen en vervolgens de punten zoals geagendeerd (tenzij ze door de amendementen niet 
meer moeten gestemd worden). 

Deelnemende gemeenteraadsleden : 
Beeckmans S. - voorzitter, schepen.
Timmermans E., - burgemeester;
Cochez G. - schepen;
Seghers R. – schepen – voorzitter bijzonder comité sociale dienst;
De Roubaix A., Van Cutsem P., Decrick L., Vanbellinghen P.,  Roobaert G., De Cuyper 
K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S. 
gemeenteraadsleden;
en L. Deneyer, algemeen directeur
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Mevr. Saskia Beeckmans, voorzitter, opent de vergadering per mail op ma. 08 juni 2020 om 08u00.

Gesloten zitting :

Tussenkomst vanwege Gerda Claeys :
De N-VA fractie wenst eerst haar oprecht medeleven te betuigen aan schepen Greta Cochez en haar 
familie bij het overlijden van Wim.

Tussenkomst vanwege CD&V-fractie :
Voorafgaand aan de behandeling van de agenda wenst onze fractie haar medeleven te betuigen aan 
schepen Greta Cochez bij het overlijden van Wim.

Inleiding vanwege DVP-fractie Kristof De Cuyper : 
In eerste instantie wenst de DVP-fractie haar innige deelneming te betuigen aan collega Greta 
Cochez en haar echtgenoot André Leroy gezien het plotse verlies van hun zoon. Wij wensen de ganse 
familie veel sterkte in deze droevige periode. We nemen dan ook een moment van stilte bij aanvang 
van deze gemeenteraadszitting uit respect.

Mededeling van de voorzitter.

De voorzitter vraagt om deze mededelingen te notuleren : 
Het College van Burgemeester en Schepenen heeft in het college van 30.5.2020 beslist om in 
te staan voor de organisatie van de noodopvang van de schoolkinderen van 2.6.2020 tot 
maximaal 30.6.2020 omdat de scholen niet volledig kunnen instaan voor de organisatie van 
de noodopvang. Hiertoe werd een lokale actor aangesteld, t.t.z. de Natuurbelevingshoeve 
Joli. 

Gelet op het Besluit van de Vlaamse Regering tot toekenning van een projectsubsidie 
ter compensatie van de kosten voor opvang van schoolkinderen tijdens de 
schooluren dd. 15.05.2020 zal dit voor de gemeente een ‘in/uit’-operatie zijn. 

Volgens artikel 269 van het decreet lokaal bestuur : 

“Artikel 269. (01/01/2019- ...) 

De gemeenteraad kan zonder de nodige kredieten over de uitgaven beslissen die door 
dwingende en onvoorziene omstandigheden vereist zijn, op voorwaarde dat hij daarvoor een 
met redenen omkleed besluit neemt. 
In dezelfde omstandigheden en als het geringste uitstel onbetwistbare schade zou 
veroorzaken, kan het college van burgemeester en schepenen op eigen verantwoordelijkheid 
over de uitgaven beslissen. Het college van burgemeester en schepenen brengt de 
gemeenteraad daarvan onmiddellijk op de hoogte. 

Nadien wordt dit  bij een meerjarenplanaanpassing (en waarschijnlijk is er tegen dan reeds 
meer bekend ivm aantallen leerlingen en bedragen) boekhoudkundig correct verwerkt. 

Huidige mededeling kadert dus in dit artikel 269 DLB. 

De voorzitter gaat over tot de behandeling van de toegevoegde agendapunten : 
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Toegevoegde agendapunten : 

Overeenkomstig artikel 21 van het decreet lokaal bestuur, worden de volgende agendapunten 
toegevoegd aan de agenda van de raad : 

Namens het College van Burgemeester en Schepenen: 

Gemeentelijke Holding in vereffening – mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene 
vergadering van 24 juni 2020. Goedkeuring 

De Gemeentelijke Holding in vereffening houdt haar algemene vergadering op 24/06/2020.  Het 
college wenst dit punt nog bijkomend op de gemeenteraad van 08/06/2020 te behandelen.  Een 
beslissing op de gemeenteraad van 23/06/2020 is te kort dag om tijdig de volmacht over te maken.  

Het dossier werd toegevoegd op het intranet en reeds medegedeeld met mail van 4.6.2020. 
Hier zijn geen opmerkingen op gekomen. 

De voorzitter gaat over tot de stemming :

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):

Enig artikel  : De raad keurt de toevoeging van het punt namens het college aan de agenda goed.

Tussenkomst DVP-fractie: 
Waarom staat de goedkeuring van het verslag van vorige gemeenteraadszitting niet op de agenda ?

Waarom werd het punt 15 "subsidiereglement jeugd, sport en cultuur" eveneens niet opnieuw op 
deze agenda geplaatst zoals men wel heeft gedaan met het punt "Middenstand - afwijking reglement 
cadeaubon" ?

We stellen vast dat  voor wat betreft het onderwerp "subsidiereglement jeugd, sport en cultuur" het 
huidige beleid reeds een brief ondertekende door het het voltallige college van burgemeester en 
schepenen heeft verstuurd op 4 mei 2020 naar alle verenigingen. Nergens staat te lezen dat het punt 
nog dient voorgelegd te worden op een gemeenteraadszitting. Toch een kleine moeite , niet waar ?
Is dit opnieuw een voorbeeld dat het huidige beleid en in het bijzonder het college van burgemeester 
en schepenen geen enkele appreciatie heeft voor een gemeenteraad, zijn bevoegdheden en werking 
?

Antwoord CBS :
Het is niet duidelijk of dit als vragen wordt geformuleerd dan wel enkel bemerkingen zijn. Laat er ons 
vanuitgaan dat dit zo is.

(1) Zie mail van 28.5.2020 van de Voorzitter van de raad aan de fractieleiders
(2) Zie mail van 28.5.2020 van de Voorzitter van de raad van de fractieleiders
(3) Dit punt kon zelfs zonder gemeenteraadsbeslissing doorgang hebben gevonden 

omdat het voorafnames zijn. We hebben het wel willen voorleggen aan de 
gemeenteraad.

Repliek DVP:
Er werden duidelijke vragen gesteld namelijk :
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1.Waarom staat de goedkeuring van het verslag van vorige gemeenteraadszitting niet op de 
agenda ? 
2. Waarom werd het punt 15 "subsidiereglement jeugd, sport en cultuur" eveneens niet 
opnieuw op deze agenda geplaatst zoals men wel heeft gedaan met het punt "Middenstand - 
afwijking reglement cadeaubon" ?

1. Providentia – agenda / mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 18 juni 
2020.  Goedkeuring.

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 
komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad,

Gelet op het decreet Lokaal Bestuur;

Gelet op het schrijven van CVBA Providentia – Brusselsesteenweg  191 – 1730 Asse van 8 april 2020 
betreffende de algemene vergadering der aandeelhouders van 18 juni 2020 met als agendapunten :

1. Jaarverslag van de Raad van Bestuur over het jaar 2019
2. Verslag van de commissaris
3. Goedkeuring van de jaarrekening 2019
4. Aanwending van het resultaat
5. Kwijting aan de bestuurders
6. Kwijting aan de commissaris
7. Vastlegging zitpenning
8. Statutaire benoemingen

Gelet op de beslissing  van de gemeenteraad van 23 april 2019 houdende de aanduiding van de heer 
E. Timmermans als vertegenwoordiger van de gemeente;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):
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Art. 1. : De agendapunten goed te keuren van de algemene vergadering van CVBA Providentia van 18 
juni 2020.

Art. 2. :  De Vertegenwoordiger volmacht te verlenen de gemeente Pepingen te vertegenwoordigen 
op de algemene vergadering en te mandateren de agendapunten van de algemene vergadering goed 
te keuren. 

Art.3. – Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit 
en met de kennisgeving hiervan aan de toezichthoudende overheid en CVBA Providentia.

2. Havicrem – agenda / mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 17 juni 
2020.  Goedkeuring.

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 
komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad, 

Overwegend dat de gemeente deelnemer is van het intergemeentelijk samenwerkingsverband 
Havicrem, opgericht op 10 juni 2003 en bekendgemaakt in de Bijlage tot het Belgisch Staatsblad van 
26 september 2003, onder het nummer 03099363.

Gelet op het decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, inzonderheid op de bepalingen 
van de artikels 432 en 454 ;

Gelet op de artikels 32 en 33 van de gecoördineerde statuten van Havicrem;

Gelet op de agenda van de gewone algemene vergadering van Havicrem IGV die zal gehouden 
worden op woensdag 17 juni  2020 om 18u30 op de maatschappelijke zetel van de vereniging in 
Eppegem (Zemst) en volgende agendapunten omvat:

1. Notulen algemene vergadering 11 december 2019: goedkeuring
2. Werking 2019 in cijfers: overzicht
3. Jaarrekening 2019: goedkeuring

- Resultatenrekening en balans
- Verslag bedrijfsrevisor
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- Verslag raad van bestuur BJR 2019
4. Kwijting aan bestuurders en de bedrijfsrevisor
5. Varia

Gelet op het voorstel van de Raad van Bestuur van Havicrem van 21 april 2020;

Na beraadslaging en stemming,

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 27.2.2019 houdende de aanduiding van mevr G. 
Dedobbeleer als effectief vertegenwoordiger en de heer  E. Timmermans als plaatsvervangend 
vertegenwoordiger;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):

Artikel 1
De agendapunten van de algemene vergadering van Havicrem IGV dd. 17 juni 2020 worden 
goedgekeurd;

Artikel 2
De vertegenwoordiger van de gemeente is gemandateerd om de agendapunten van de algemene 
vergadering van Havicrem IGV op 17 juni 2020 goed te keuren;

Artikel 3
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit.

3. Creadiv -gewijzigde agenda / mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 5 
juni 2020.  Goedkeuring.

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 
komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad,

Gelet op het feit dat de gemeente vennoot is van CREADIV NV;
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Gelet op de raadsbeslissing dd. 28 april 2020 houdende goedkeuring van de agenda, en de 
mededeling van Creadiv op datum van 30 april 2020 houdende wijziging van de agenda ;

Gelet op de uitnodigingsmail met documentatie van 11 april 2020 en 30 april 2020 van CREADIV NV 
voor de algemene vergadering van 5 juni 2020 met volgende agenda:

1. Jaarrekening 2019
Bespreking van het verslag van de raad van bestuur 

- Bespreking van het verslag van de commissaris 
- Goedkeuring van de jaarrekening en de bestemming van het resultaat

2. Kwijting aan de bestuurders
3. Kwijting aan de commissaris-revisor
4. Ontslag en benoeming van een bestuurder
5. Rondvraag

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 26 maart 2019 houdende de aanduiding van de heer 
G. Derijcke als effectief vertegenwoordiger en mevr S. Crozaz als plaatsvervangende 
vertegenwoordiger;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):

Artikel 1
Voormelde gewijzigde agenda van de algemene vergadering van CREADIV NV van 5 juni 2020 goed te 
keuren.

Artikel 2:
Aan de effectieve volmachtdrager en in voorkomend geval de plaatsvervangende volmachtdrager 
wordt mandaat verleend om op de algemene vergadering van CREADIV NV van 5 juni 2020 te 
handelen en te beslissen conform de beslissingen van deze gemeenteraad.

Artikel 3:
Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met de uitvoering van de hierbij genomen 
beslissingen en deze over te maken aan de toezichthoudende overheid en er kennis van te geven aan 
CREADIV NV, ter attentie van mevrouw Isabel Debuck en dit via e-mail naar secretariaat@efin.be 

4.Haviland – agenda / mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 17 juni 
2020.  Goedkeuring.

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 

mailto:secretariaat@efin.be
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komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad, 

Overwegend dat de gemeente aangesloten is bij Haviland Intercommunale die werd opgericht op 24 
maart 1965 bij oprichtingsakte verschenen in de Bijlage tot het Belgisch Staatsblad van 16 april 1965 
onder het nummer 8226 EN verlengd werd op 23 oktober 2019, verschenen in de Bijlage tot het 
Belgisch Staatsblad van 21 november 2019 onder het nummer 19151652;

Overwegende dat Haviland Intercommunale als intergemeentelijk samenwerkingsverband voor de 
ruimtelijke ordening en de economisch sociale expansie van het arrondissement Halle-Vilvoorde, een 
dienstverlenende vereniging is die wordt beheerst door het Decreet Lokaal Bestuur.

Gelet op artikel 432 van het Decreet Lokaal Bestuur dat de organisatie regelt van de algemene 
vergadering van de dienstverlenende vereniging;

Gelet op artikel 432 van het Decreet Lokaal Bestuur dat bepaalt dat de vaststelling van het mandaat 
van de vertegenwoordiger dient herhaald te worden voor elke vergadering;

Gelet op de artikelen 40 en 41 van het Decreet Lokaal Bestuur dat de bevoegdheden van de 
gemeenteraad bepaalt;

Gelet op de gemeenteraadsbeslissing van 27 februari 2019 waarbij de heer R. Raemdonck als  
effectief en de heer S. Geerts als plaatsvervangend vertegenwoordiger werd aangeduid;

Gelet op de oproepingsbrief van 6 mei 2020 tot de gewone algemene vergadering van Haviland 
Intercommunale van 17 juni 2020 met volgende agendapunten:

1. notulen van de bijzondere algemene vergadering van 23.10.2019: goedkeuring
(een exemplaar van deze notulen werd per brief op 15 november 2019 aan de deelnemers 
bezorgd.);

2. notulen van de buitengewone algemene vergadering van 18 december 2019: goedkeuring
(een exemplaar van deze notulen werd per brief op 6 januari 2020 aan de deelnemers 
bezorgd.);

3. verslag der activiteiten van het afgelopen boekjaar 2019;
4. jaarrekening 2019 met balans, resultatenrekening, sociale balans per 31.12.2019, het 

voorstel van bestemming van het resultaat en toelichting: goedkeuring (art. 41);
5. verslag van de raad van bestuur: goedkeuring (art. 41)
6. verslag van de commissaris over het 54ste maatschappelijke dienstjaar: goedkeuring (art. 41);
7. bestuur: kwijting aan bestuurders,

                                     commissaris (art. 34);
8. vaststelling resultaatsbestemming (art. 41);
9. vervanging bestuurder met raadgevende stem;
10. Varia.
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BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):

Artikel 1 
De agendapunten van de gewone algemene vergadering van Haviland Intercommunale 
dd. 17 juni 2020 worden goedgekeurd;

Artikel 2
De reeds gevolmachtigde effectieve afgevaardigde en plaatsvervangend afgevaardigde  - gedurende 
de huidige legislatuur – is gemandateerd om de agendapunten op de gewone algemene vergadering 
van Haviland Intercommunale dd. 17 juni 2020 goed te keuren;

Artikel 3
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit.

5.Intradura – agenda / mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 17 juni 
2020.  Goedkeuring.

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 
komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad, 

Overwegend dat de gemeente aangesloten is bij Intradura die werd opgericht op 27 april 2017.

Overwegende dat Intradura een intergemeentelijke opdrachthoudende vereniging is die wordt 
beheerst door het Decreet Lokaal Bestuur;

Gelet op artikel 432 van het Decreet Lokaal Bestuur dat bepaalt dat de vaststelling van het mandaat 
van de vertegenwoordiger dient herhaald te worden voor elke vergadering;

Gelet op de artikelen 40 en 41 van het Decreet Lokaal Bestuur dat de bevoegdheden van de 
gemeenteraad bepaalt;
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Gelet op de gemeenteraadsbeslissing dd. 27 februari 2019 waarbij mevr G Cochez als  effectief 
vertegenwoordiger en mevr G. Dedobbeleer als plaatsvervangend vertegenwoordiger werd 
aangeduid; 

Gelet op de oproepingsbrief van 8 mei 2020 tot de gewone algemene vergadering van Intradura van 
17 JUNI 2020 met volgende agendapunten:

1. notulen van de buitengewone algemene vergadering van 18 december 2019: goedkeuring
(een exemplaar van deze notulen werd per brief op 23 december 2019 aan de deelnemers 
bezorgd.);

2. verslag der activiteiten van het afgelopen boekjaar 2019;
3. jaarrekening 2019 met balans, resultatenrekening, sociale balans per 31.12.2019, het 

voorstel van bestemming van het resultaat en toelichting: goedkeuring (art. 40);
4. verslag van de raad van bestuur: goedkeuring (art. 40)
5. verslag van de commissaris over het 3de maatschappelijke dienstjaar: goedkeuring (art. 40);
6. bestuur: kwijting aan bestuurders,

                                   commissaris (art. 40);
7. vaststelling resultaatsbestemming (art. 45);
8. benoeming commissaris-revisor (art. 30): goedkeuring;
9. vaststelling jaarlijkse bezoldiging commissaris (art. 42): goedkeuring;
10. vervanging deskundige in raad van bestuur (art. 15): goedkeuring;
11. varia.

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):

Artikel 1
De agendapunten van de gewone algemene vergadering van Intradura dd. 17 juni 2020 worden 
goedgekeurd.

Artikel 2
De reeds gevolmachtigde effectieve afgevaardigde en plaatsvervangend afgevaardigde – gedurende 
de huidige legislatuur - is gemandateerd om de agendapunten op de gewone algemene vergadering 
van Intradura dd. 17 juni 2020 goed te keuren.

Artikel 3
Het College van Burgemeester en Schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit.

6.Cipal – agenda / mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene vergadering 25 juni 2020.  
Goedkeuring.

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
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oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 
komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad,

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 (“DLB”) en in het bijzonder op art. 40 
inzake de bevoegdheid van de gemeenteraad en inzake de intergemeentelijke samenwerking;

Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van de dienstverlenende vereniging Cipal (hierna 
kortweg “Cipal”);

Gelet op de statuten van Cipal;

Gelet op het gemeenteraadsbesluit van 29 januari 2019  houdende de aanduiding van mevr S. 
Beeckmans als gemeentelijke vertegenwoordiger en de heer S. Geerts als plaatsvervanger ;

Gelet op de oproeping tot de Algemene Vergadering van Cipal van 25 juni 2020 met de volgende 
agendapunten:

1. Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemers
2. Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de enkelvoudige 

jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019
3. Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019, afgesloten 

op 31 december 2019
4. Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de geconsolideerde 

jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019
5. Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2019, 

afgesloten op 31 december 2019
6. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders en aan de commissaris voor de 

uitoefening van hun mandaat tijdens het boekjaar 2019
7. Vervanging bestuurder
8. Wijziging maatschappelijke zetel
9. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering

Gelet op de toelichtende nota van Cipal betreffende de agendapunten van deze Algemene 
Vergadering;

Gelet op de voorstellen van de Raad van Bestuur van Cipal,

Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de agendapunten te weigeren;

Na beraadslaging en stemming;

BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):



12

Artikel 1:Op basis van de bekomen documenten en de toelichtende nota worden de
 agendapunten van de Algemene Vergadering van Cipal van 25 juni 2020 goedgekeurd.

Artikel 2:De vertegenwoordiger van de gemeente wordt gemandateerd om op de Algemene 
Vergadering van Cipal van 25 juni 2020 te handelen en te beslissen conform dit besluit.
Indien deze Algemene Vergadering niet geldig zou kunnen beraadslagen of indien deze 
Algemene Vergadering om welke reden dan ook zou worden verdaagd, dan blijft de 
vertegenwoordiger van de gemeente gemachtigd om deel te nemen aan elke volgende
 vergadering met dezelfde agenda.

Artikel 3: Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van 
onderhavig besluit en in het bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan Cipal.

7.Middenstand – Afwijking reglement cadeaubon – Aanpak gevolgen coronacrisis – Toekennen en 
gebruik waardebon ter ondersteuning van de lokale economie -Wedstrijdreglement “koop lokaal”. 
Goedkeuring. 

De raad,

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, inzonderheid artikel 41.-§ 2-2°;

Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen;

Gelet op het Bestuursdecreet van 7 december 2018;

Gelet op het reglement van de provincie Vlaams-Brabant van 5 november 2019 ter versterking van 
de handelskernen en het gemeentelijk detailhandelsbeleid;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 19 december 2017 betreffende: “Middenstand – 
Reglement cadeaubon – Goedkeuring;

Gelet op de beslissing van het schepencollege van 15 april 2020 betreffende de aanpak van de 
gevolgen van de coronacrisis – maatregelen, inzonderheid de maatregelen ten gunste van de 
ondernemers en middenstand – verdelen van een cadeaubon per huisgezin om te motiveren lokaal 
te kopen;

Overwegende dat we sinds 13 maart 2020 in een lockdown zitten;

Overwegende dat de federale en regionale al heel wat steunmaatregelen geïmplementeerd hebben 
om de periode van lockdown zo kwaad en zo goed mogelijk te overbruggen; 

Overwegende dat we er ons als gemeente zeer sterk van bewust zijn dat dit voor de economie en dus 
ook voor de publieke middelen een zware impact zal hebben;

Overwegende dat we daarom elke maatregel afgewogen hebben aan de maatstaven van efficiëntie 
en financiële impact;

Overwegende dat het schepencollege in zitting van 15 april 2020 voorgesteld heeft om van zodra de 
lockdown wordt versoepeld een cadeaubon te verdelen per huisgezin om de bevolking te motiveren 
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om bij de lokale handelaars te kopen. Het bedrag kan variëren van €5 voor een gezin tot €10 voor 
een gezin waarvan minstens één lid in economische werkloosheid of met een hinderpremie de 
lockdown heeft moeten doormaken;

Overwegende dat we met deze maatregel de lokale economie willen stimuleren, versterken en de 
collectieve belangen van de plaatselijke detailhandelaars, middenstanders en horeca-uitbaters willen 
promoten, maar ook het sociale leven in Pepingen bevorderen;
 
Overwegende dat we mensen die financieel werden getroffen door tijdelijke werkloosheid ingevolge 
het coronavirus of mensen die net extra inspanningen leverden in de voedingssector of distributie, 
we zo willen ondersteunen of bedanken.

Overwegende dat deze waardebons zullen verspreid worden van zodra alle handels- en horecazaken 
terug mogen openen. Zij zullen geldig blijven tot eind 2020.

Overwegende dat Pepingen +-1800 woningen telt en dat de uitgave van de waardebonnen geraamd 
wordt op €10.000 (1800 x €5 + bijkomende marge voor de tijdelijke werkloosheid). De waardebon 
van de wedstrijd wordt geraamd op 5 x €50= €250.

Overwegende dat het subsidiebedrag maximaal €10.000 bedraagt en voor specifiek vernieuwende 
projecten ter promotie van de collectieve belangen van de plaatselijke detailhandelaars en 
middenstanders, maximaal €5.000 en niet meer dan 50% van de werkelijk gemaakte kosten mag 
bedragen. Deze subsidie kan gecumuleerd worden met andere steunmaatregelen.

Overwegende dat het vereiste krediet, door een interne kredietverschuiving, voorzien is in het 
meerjarenplan op sleutel 2020/GBB/0190-00/6143000/GEMEENTE/CBS/IP-GEEN – Exploitatiekosten 
– Kosten in het kader van COVID-19; 

Gelet op het visum van de financieel directeur van 13 mei 2020;

Tussenkomst CD&V-fractie vanwege Peter Van Cutsem :

Hoe verklaart het schepencollege de communicatie- en beslissingsaanpak omtrent dit 
agendapunt?

Procedure opbouw communicatie en beslissing:

- In het collegeverslag van 15/4/2020 (ontvangen door gemeenteraadsleden op dinsdag 21 
apr. 2020) doet het college een aantal voorstellen die nog verder uitgewerkt en onderzocht 
moesten worden;

- Donderdagvoormiddag 23/4/2020 krijgen de gemeenteraadsleden van de algemeen 
directeur een mail met een overzicht over de belangrijkste maatregelen die getroffen werden 
door het gemeente/OCMW-bestuur in kader van de coronacrisis. Er werd ons bevestigd dat 
het nog over voorstellen gaat dat nog moeten uitgewerkt worden. 

- Donderdagavond 23 april 2020 dient de CD&V-fractie een toegevoegd punt in. Onderwerp: 
Toekenning van een Pepingse cadeaubon ter waarde van 20 euro aan elk Pepings gezin. 
Maatregel om de lokale economie en de getroffen inwoners te ondersteunen.
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- Donderdagavond 23 april 2020 stuurt de burgemeester een persbericht rond met een 
aantal maatregelen die de GEMEENTE genomen heeft, bovenop de maatregelen die door de 
federale en regionale regering zijn genomen. 

- Bij de opening van gemeenteraad op 27 april vraagt de voorzitter van de gemeenteraad per 
mail om het overzicht van de maatregelen die tot dan genomen zijn op te nemen in de 
notulen onder de rubriek “mededelingen van de voorzitter”.

- Tijdens de gemeenteraad van 27-28 april wordt ons toegevoegd punt niet goedgekeurd 
omdat het college al een beslissing heeft genomen.

- Op vrijdag 15/5/2020 verdeelt de gemeente de flyer “Pepingen  helpt”. Hierin is de 
aankondiging te lezen dat elk gezin één cadeaubon krijgt…

- Op 18 mei behandelde het college van Burgemeester en Schepenen het punt “Middenstand 
– Afwijking reglement cadeaubon – Aanpak gevolgen coronacrisis – Toekennen en gebruik 
waardebon ter ondersteuning van de lokale economie -Wedstrijdreglement “koop lokaal”. 
Gemeenteraadsleden ontvangen het collegeverslag op 2 juni 2020.

- Op de gemeenteraad van 26 mei 2020 en 8 juni 2020 wordt het punt “Middenstand – 
Afwijking reglement cadeaubon – Aanpak gevolgen coronacrisis – Toekennen en gebruik 
waardebon ter ondersteuning van de lokale economie -Wedstrijdreglement “koop lokaal”. 
Goedkeuring.” ter goedkeuring voorgelegd.

Amendementen vanuit CD&V-fractie, ingediend door P. Van Cutsem, gemeenteraadslid , 
betreffende het agendapunt :

Amendement 1:

Artikel 1 – 

Artikel 2- Elk gezinshoofd, op 13 maart 2020 ingeschreven in de gemeentelijke 
bevolkingsregisters ontvangt één waardebon. Het bedrag van de cadeaubon COVID-
19 kan variëren van €5 voor een gezin tot €10 voor een gezin waarvan minstens één 
lid tijdelijke werkloosheid ingevolge het coronavirus of met een hinderpremie de 
lockdown heeft moeten doormaken.

Te vervangen door Artikel 1 – 

Artikel 2- Elk gezinshoofd, op 13 maart 2020 ingeschreven in de gemeentelijke 
bevolkingsregisters ontvangt één waardebon. Het bedrag van de cadeaubon COVID-
19 wordt bepaald op 20 euro.

Artikel 1 - Artikel 5- 

Wordt de tekst geschrapt: “Indien één lid van het gezin tijdelijk getroffen is door 
werkloosheid ingevolge het coronavirus of indien het gezin met een hinderpremie de 
lockdown heeft moeten doormaken, kan hij een bijkomende waardebon van €5 aanvragen 
bij het gemeentebestuur mits toevoeging van het beschikbare bewijsstuk.”
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En vervangen door “Een gezin dat oordeelt dat andere gezinnen meer nood hebben 
aan de bons, kunnen de ontvangen bon doorgeven aan mensen (in de familie of in de 
buurt) die meer getroffen zijn door de crisis.”

Motivering: De kosten van aanmaak, verwerking, verspreiding en inning zullen hoger oplopen 
dan de uitgaven van de bons zelfs. Voor sommigen zal administratieve rompslomp voor een 
cheque van 5 euro een extra drempel zijn. Door voor elk gezin hetzelfde bedrag te voorzien, 
is alles éénduidiger en valt er niemand uit de boot. Elk gezin liep schade op door deze 
corona-crisis. Verder kan het de Pepingse handelaar enkel ten goede komen en schept dit 
alles een nog groter solidariteitsgevoel.

Amendement 2:

Artikel 2- 

- De winnaars worden geselecteerd door een jury die bestaat uit de burgemeester, de 
schepen van economie, de ambtenaar economie en een ambtenaar van de 
communicatiedienst. De jury zal op onafhankelijke en autonome wijze 5 winnaars 
selecteren die een waardebon van €50 zullen ontvangen.
Wordt het woordje “de burgemeester” vervangen door “een afgevaardigde van de 
middenstandsraad”.

Motivering: geen enkele jury in onze gemeente (bv. jury sport- en cultuurprijs) bestaat uit 
meer dan één collegelid. Om ook de middenstandsraad bij deze actie te betrekken stellen we 
voor om een afgevaardigde van de adviesraad op te nemen.

Tussenkomst namens Andre De Roubaix – te notuleren:
Overwegende dat het subsidiebedrag maximaal €10.000 bedraagt en voor specifiek vernieuwende 
projecten ter promotie van de collectieve belangen van de plaatselijke detailhandelaars en 
middenstanders, maximaal € 5.000 en niet meer dan 50% van de werkelijk gemaakte kosten mag 
bedragen.  Deze subsidie kan gecumuleerd worden met andere steunmaatregelen.
Deze ‘overwegende’ komt integraal uit het provinciaal reglement zonder de bron te vermelden.
In het verleden werd dergelijk gebruik als plagiaat bestempeld en werd het zelfs nodig gevonden dit 
als plagiaat te vermelden in de media.
Antwoord CBS :

Op 15/4/2020 werd door het college aan de administratie opdracht gegeven om hun voorstellen in 
het kader van de post-corona maatregelen uit te werken in reglementen, praktische handelingen 
enz. Het College is hier uiteraard ook niet over één nacht ijs gegaan en heeft vooraleer de uitwerking 
werd gevraagd aan de diensten nagedacht over welke richting zou uit wilde. Het College heeft 
daarmee in een periode dat alles zeer snel veranderde ook snel willen ageren. 
Er is vervolgens gekozen voor een snelle communicatie, eerst naar de gemeenteraadsleden met een 
volledig ‘coronaoverzicht’ en vervolgens naar de bevolking.
De opdrachten werden uitgewerkt door de diensten en hebben zich, wat betreft het 
cadeaubonnenpunt, vertaalt in een reglement dat in mei op de gemeenteraad geagendeerd stond.
Amendement1:
Wij zullen ons aan ons oorspronkelijk punt houden en verwijzen naar de notulering bij de 
behandeling van het toegevoegd punt op de gemeenteraad van april 2020.
De bedoeling is om mensen die extra hebben geleden onder de lockdown een extra te geven. Een 
amendering van artikel 5 heeft daarbij geen meerwaarde.
Amendement 2:
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Er is nog geen samengestelde middenstandsraad. De jury is daarom een mix van collegeleden en 
ambtenaren.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende amendement 1 
door raadslid P. Van Cutsem :

BESLUIT : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Roobaert G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S), 6 ja-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S.) en 1 onthouding (Claeys G.) : 

Enig artikel : Het amendement, houdende :
Artikel 1 –  Artikel 2- Elk gezinshoofd, op 13 maart 2020 ingeschreven in de 
gemeentelijke bevolkingsregisters ontvangt één waardebon. Het bedrag van de 
cadeaubon COVID-19 kan variëren van €5 voor een gezin tot €10 voor een gezin 
waarvan minstens één lid tijdelijke werkloosheid ingevolge het coronavirus of met 
een hinderpremie de lockdown heeft moeten doormaken.

Te vervangen door Artikel 1 –  Artikel 2- Elk gezinshoofd, op 13 maart 2020 
ingeschreven in de gemeentelijke bevolkingsregisters ontvangt één waardebon. Het 
bedrag van de cadeaubon COVID-19 wordt bepaald op 20 euro.

Artikel 1 - Artikel 5- 
Wordt de tekst geschrapt: “Indien één lid van het gezin tijdelijk getroffen is door 
werkloosheid ingevolge het coronavirus of indien het gezin met een hinderpremie de 
lockdown heeft moeten doormaken, kan hij een bijkomende waardebon van €5 
aanvragen bij het gemeentebestuur mits toevoeging van het beschikbare 
bewijsstuk.”

wordt niet goedgekeurd.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende amendement 2 
door raadslid P. Van Cutsem :

BESLUIT : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Roobaert G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S), 6 ja-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S.) en 1 onthouding (Claeys G.) : 

Enig artikel : Het amendement, houdende :
Artikel 2- 

- De winnaars worden geselecteerd door een jury die bestaat uit de burgemeester, de 
schepen van economie, de ambtenaar economie en een ambtenaar van de 
communicatiedienst. De jury zal op onafhankelijke en autonome wijze 5 winnaars 
selecteren die een waardebon van €50 zullen ontvangen.
Wordt het woordje “de burgemeester” vervangen door “een afgevaardigde van de 
middenstandsraad”.

wordt niet goedgekeurd.
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De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het punt zoals geagendeerd :

Motivering onthouding Peter Van Cutsem, CD&V-fractie :
We staan positief tegenover dit initiatief. De lokale economie en bevolking steunen op deze 
manier, wie kan daar nu tegen zijn. Maar wij zijn niet akkoord over de manier waarop de 
gemeente en het college van burgemeester en schepenen de corona-cadeaubon naar de pers 
en bevolking gecommuniceerd heeft. Het kan niet dat de gemeente een nog op punt te 
stellen voorstel al communiceert, met bovenaan de kop "Andere coronamaatregelen door de 
gemeente genomen” waarbij het luik van de cadeaubon steeds als een beslissing wordt 
geformuleerd. Deze communicatie gebeurde zonder enige definitieve beslissing van het 
college en gemeenteraad. 

We argumenteren dit met een aantal vaststellingen:
 In het collegeverslag van 15/04 en uit de opgesomde maatregelen overgemaakt door de 

algemeen directeur konden we duidelijk afleiden dat bepaalde maatregelen maar een 
voorstel was dat nog verder uitgewerkt en onderzocht moesten worden. Bepaalde 
beslissingen werden via de pers gecommuniceerd ook al moesten voorstellen nog verder 
uitgewerkt en onderzocht worden.

 In de pers (persbericht verstuurt door de burgemeester op 23 april) en in de gemeentelijke 
flyer “Pepingen helpt” (in de bus op 15/5/2020) staat dat er bijkomende beslissingen 
genomen werden waaronder de regeling omtrent de cadeaubon. Ook al staat er subtiel in de 
flyer geschreven “na goedkeuring door de gemeenteraad van het reglement” komt het toch 
misleidend over. Er is over die bijkomende beslissingen nog geen democratisch overleg 
geweest en hier werd al over gecommuniceerd in een officieel informatieblad. Dit is materie 
voor een nieuwsbrief van de eigen partij en hoort niet in een gemeentelijke flyer. 

 We stellen eveneens vast dat gemeenteraadsleden van de oppositie en meerderheid niet 
gelijk behandeld worden. Tijdens de vorige gemeenteraad motiveerde een LVB-
gemeenteraadslid het niet-goedkeuren van ons toegevoegd punt met de woorden “Het 
College heeft hier al een beslissing genomen”. Echter wisten wij, de leden van de oppositie, 
niets af van een collegebeslissing. Een collegeverslag is de enigste informatiebron voor 
gemeenteraadsleden over de dagelijkse werking van de gemeente en hieruit leiden wij af dat 
er nog geen beslissing was genomen.

Dit alles wordt door onze fractie aanzien als oncollegiaal en ondemocratisch. Ten tijde van deze 
coronacrisis proberen de meeste gemeentebesturen over partijgrenzen heen te werken en eigen 
partijbelang uit te sluiten. We hadden gehoopt op dezelfde inzet en constructieve samenwerking 
van de meerderheid in Pepingen.

De meerderheid had aan de gemeenteraad een Corona-maatregelenplan kunnen voorleggen dat 
in overleg met alle fracties uit de gemeenteraad zou worden opgesteld. Zo hadden de genomen 
maatregelen kunnen rekenen op de steun van alle fracties, zowel oppositie als meerderheid. Dit 
had een positief signaal geweest dat we in deze crisistijd samen dergelijke belangrijke 
beslissingen kunnen nemen. En dit onder de slogan: “SAMEN TEGEN CORONA!”.
Spijtig het totaal anders te moeten ervaren als gemeenteraadslid van de oppositie…

BESLUIT : met 13 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G.,., Decrick L., Seghers R., 
Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S.,., Raemdonck R., Dedobbeleer G., Geerts S., 
Beeckmans S)  en 2 onthoudingen (Van Cutsem P, Claeys G)  :
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Artikel 1 – In afwijking van de beslissing van de gemeenteraad van 19/12/2017 betreffende de 
goedkeuring van het gemeentelijk reglement cadeaubon middenstand, worden de volgende 
bepalingen goedgekeurd, die van toepassing zijn tot eind 2020: 

Artikel 1- 

“Om de lokale economie te stimuleren in Pepingen bevorderen, geeft het gemeentebestuur 
van Pepingen een waardebon per huisgezin om de bevolking te motiveren om bij de lokale 
handelaars te kopen. Deze bon krijgt de naam “cadeaubon COVID-19.
Dit reglement regelt de uitgifte en bijhorende modaliteiten van de waardebon. 

Artikel 2-

Elk gezinshoofd, op 13 maart 2020 ingeschreven in de gemeentelijke bevolkingsregisters 
ontvangt één waardebon. Het bedrag van de cadeaubon COVID-19 kan variëren van €5 voor 
een gezin tot €10 voor een gezin waarvan minstens één lid tijdelijke werkloosheid ingevolge 
het coronavirus of met een hinderpremie de lockdown heeft moeten doormaken.

Artikel 3-

De waardebon is geldig tot 31 december 2020. De vervaldatum wordt op de waardebon 
vermeld. Vervallen bonnen kunnen niet worden omgeruild en evenmin worden aanvaard 
door de aangesloten ondernemers. 

De bon is inwisselbaar aan toonder voor de tegenwaarde van de gedane aankopen van 
goederen of diensten. Hij is niet inwisselbaar voor contanten of een ander betaalmiddel, zelfs 
niet gedeeltelijk, noch bij het gemeentebestuur, noch bij de aangesloten ondernemer. De 
aangesloten ondernemer mag geen contanten teruggeven, indien de waarde van het 
aangekochte product lager zou zijn dan de waarde van de bon. 

De waardebon dient in één keer volledig gebruikt te worden, en kan niet gebruikt worden 
voor verschillende aankopen bij verschillende aangesloten ondernemers.

Deze waardebonnen zullen verspreid worden van zodra alle handels- en horecazaken terug 
mogen openen. 

Artikel 4 -

Elke waardebon heeft een unieke identificatiecode.

De waardebon wordt niet vervangen in geval van verlies, diefstal of beschadiging.

Artikel 5-

Er zal een oproep gepubliceerd worden in het gemeentelijk infoblad, zodat de bevolking op 
de hoogte gebracht wordt van de toekenning van de cadeaubon COVID-19. 

Elk gezinshoofd zal een waardebon ontvangen per post of per drager. 

Indien één lid van het gezin tijdelijk getroffen is door werkloosheid ingevolge het coronavirus 
of indien het gezin met een hinderpremie de lockdown heeft moeten doormaken, kan hij een 
bijkomende waardebon van €5 aanvragen bij het gemeentebestuur mits toevoeging van het 
beschikbare bewijsstuk.
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De bon kan niet worden verkocht aan derden. Het is evenmin toegestaan verschillende 
bonnen te gebruiken voor éénzelfde aankoop.

Artikel 6-

Het gemeentebestuur draagt alle kosten voor het invoeren van de waardebon zoals het 
drukken van de bon, publiciteit, affiches, raamstickers, ….

Er worden geen kosten aangerekend aan de aangesloten ondernemers.

Artikel 7- 

De waardebon kan enkel gebruikt worden bij een natuurlijke persoon of rechtspersoon, die 
respectievelijk als zelfstandige ondernemer of als onderneming is ingeschreven in de 
Kruispuntbank voor Ondernemingen. 

De onderneming, waar met de waardebon kan betaald worden, dient haar vestiging te 
hebben op het grondgebied van de gemeente Pepingen. 

Artikel 8 -

Gevalideerde bonnen door de onderneming worden uitbetaald door het gemeentebestuur 
op het door de ondernemer opgegeven bankrekeningnummer.

Bonnen die vóór de vervaldag worden besteed, kunnen wel door de aangesloten 
ondernemer nog worden voorgelegd ter uitbetaling, ook na de vervaldag van de bon.

Artikel 9 - 

Het gemeentebestuur kan niet aansprakelijk worden gesteld voor de kwaliteit van de 
producten of diensten die werden geleverd na betaling met de waardebon, noch 
aangesproken worden tot voldoening van de rechten voorzien in de artikelen 1649bis-octies 
van het Burgerlijk Wetboek.  

Artikel 10- 

In geval van betwistingen of discussies over de toepassing van het reglement neemt het 
college van burgemeester en schepenen een gemotiveerde beslissing.

Artikel 2- Gezinnen die een foto of selfie van een aankoop bij een Pepingse zaak maken en deze 
posten op de sociale media met tag@gemeentePepingen,”kooplokaal en de naam van de 
handelszaak, kunnen deelnemen aan onze wedstrijd en één van de vijf waardebonnen winnen van 
€50 die zij kunnen spenderen bij een Pepingse handels- en horecazaken die verplicht moesten 
sluiten tijdens de coronacrisis.  

De volgende bepalingen zijn van toepassing op de wedstrijd: 

- De wedstrijd is toegankelijk voor iedere natuurlijke persoon, met uitzondering van de 
juryleden en handelaars in hun eigen zaak.

- Deelnames die uiterlijk op 15/09/2020 worden ontvangen, komen in aanmerking. 
- Er zal maximaal één prijs per gezin uitgereikt worden.
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- De winnaars worden geselecteerd door een jury die bestaat uit de burgemeester, de schepen 
van economie, de ambtenaar economie en een ambtenaar van de communicatiedienst. De 
jury zal op onafhankelijke en autonome wijze 5 winnaars selecteren die een waardebon van 
€50 zullen ontvangen.

- Deelnemers erkennen door het feit van deelname het algemene wedstrijdreglement. Alle 
situaties die niet uitdrukkelijk door dit reglement zijn voorzien, worden beoordeeld door de 
jury.

- De beslissingen van de jury zijn onherroepelijk.
- De gemeente Pepingen kan een persoon altijd uitsluiten van deelname aan de wedstrijd in 

geval van inbreuk op één van de deelnamevoorwaarden of in geval van misbruik, misleiding 
of een deelname te kwader trouw aan deze wedstrijd.

- De gemeente Pepingen kan niet aansprakelijk gehouden worden voor gebeurlijke ongevallen 
die verband houden met deze wedstrijd. 

- De winnaars worden op de hoogte gebracht via de sociale media.
- De deelnemers en winnaars van de wedstrijd verlenen toestemming aan de gemeente 

Pepingen om, zonder dat deze laatste daartoe enige vergoeding verschuldigd is, foto’s van 
hen te reproduceren en te publiceren, en dit zonder enige territoriale of tijdsbeperking, in 
het kader van de communicatie rond de wedstijd. 
Indien er andere personen op de foto of selfie staan, gaat de gemeente ervan uit dat u hun 
toestemming hiervoor geeft. 

- Alle doorgestuurde foto’s moeten persoonlijk gefotografeerde foto’s zijn die vrij zijn van 
auteurs- of publicatierechten.

- De waardebon zal als betaalmiddel gebruikt kunnen worden bij de deelnemende handelaars.  

Artikel 3- Er wordt een subsidie aangevraagd bij de provincie Vlaams-Brabant op basis van het 
reglement van 5 november 2019 ter versterking van de handelskernen en het gemeentelijk 
detailhandelsbeleid voor dit gemeentelijk initiatief;

Artikel 4- Het vereiste krediet werd door een interne kredietverschuiving, voorzien is in het 
meerjarenplan op sleutel 2020/GBB/0190-00/6143000/GEMEENTE/CBS/IP-GEEN – Exploitatiekosten 
– Kosten in het kader van COVID-19; 

Artikel 5-Deze beslissing wordt kenbaar gemaakt op de gemeentelijke website.

- Toegevoegd punt  namens CD&V-fractie (werd op de agenda bij aanvang reeds 
opgenomen) :

MILIEU – Reglement “Bebloemingswedstrijd van gevels, voortuinen, hoeves en bedrijven”. 
Organisatie en bekendmaking wedstrijd en gekoppelde fiets- en wandelroute. - Goedkeuring
Een aantrekkelijke omgeving, dicht bij huis, is meer dan ooit belangrijk. Gevels, voortuinen, hoeves, 
bedrijven die aan de straatzijde mooi bebloemd zijn maken het voor de buurt, de fietsers en 
wandelaars extra leuk.
Daarom stelt de CD&V-fractie voor dat de gemeente iedere zomer een bebloemingswedstrijd 
organiseert. Het doel van de bebloemingswedstrijd is om bewoners een handje te helpen om hun 
straat, buurt wat op te fleuren door het planten van bloemen. De wedstrijd betekent niet alleen een 
stimulans voor deze mensen, maar is ook een beloning voor hun inspanningen. Op die manier dragen 
we allemaal een steentje bij tot een kleurrijker Pepingen!
De CD&V-fractie stelt voor dat elke woning, bedrijf, hoeve,…, waar bloemen in de voortuin of in 
bloembakken staan, in de gemeente kunnen gratis deelnemen. Enkel beroepskwekers en de leden 
van de jury zijn uitgesloten van deelname. Gedurende de maanden juli, augustus en september gaan 
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juryleden op pad in Pepingen, op zoek naar winnaars in drie categorieën: gevelbebloeming of 
tegeltuintjes, voortuinen en hoeves of bedrijven. Bij de beoordeling wordt rekening gehouden met 
de algemene aanleg (plaatsing van de vensterbakken, algemeen uitzicht, volume), de opvatting van 
de voortuinen, de samenstelling van de beplanting (plantenkeuze, kleur, variatie) en het onderhoud. 
Natuurlijk zijn enkel levende planten, gras en bloemen toegelaten. De bebloeming moet wel 
zichtbaar zijn vanaf de openbare weg. Alle deelnemers worden in het najaar uitgenodigd voor de 
prijsuitreiking en iedereen gaat naar huis met een prijs.
Ieder jaar zijn onze gemeentediensten druk bezig met de zomerbebloeming. Met deze 
bebloemingsactie wensen we mee te werken aan een aangenaam, net en groenvriendelijke 
gemeente met aandacht en waardering voor alle vormen van groen, natuur, fauna en flora. Zo zijn de 
extra bloemen in Pepingen ook een stimulans voor de lokale biodiversiteit, meer specifiek voor de 
populatie bijen, hommels en vlinders.
Bijkomend stelt de CD&V fractie voor om deze zomer een fiets- en wandelroute uit te stippelen 
langsheen de deelnemers. Nu mensen door COVID-19 niet op reis kunnen en veel evenementen niet 
doorgaan, is de fiets- en wandelroute een mooi alternatief voor tijdsbesteding in eigen gemeente. Op 
een moment dat reizen in het binnenland voorlopig de enige optie zal zijn, stellen we op die manier 
het toerisme in Pepingen centraal. Door deze actie krijgt de lokale economie ook een ruggensteuntje.
Besluit:
De raad,
Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, inzonderheid artikel 41.-§ 2-2°;
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen;
Gelet op het Bestuursdecreet van 7 december 2018;
Overwegende dat met de bebloemingswedstrijd de inwoners worden gestimuleerd om meer kleur en 
een aangenamere woonomgeving te creëren;
Overwegende dat het gemeentebestuur extra wil inzetten op een propere en aangename gemeente 
met aandacht en waardering voor alle vormen van groen, natuur, fauna en flora;
Overwegende dat de gemeentelijke groendienst inspanningen levert om het openbaar domein van 
kleurrijke beplanting te voorzien;
Overwegende dat extra bloemen in Pepingen eveneens een stimulans zijn voor de lokale 
biodiversiteit, meer specifiek voor de populatie bijen, hommels en vlinders;
Gelet op de ondertekening in 2010 van ”het charter voor Biodiversiteit”;
Overwegende dat door COVID-19 de mensen niet op reis kunnen en veel evenementen niet 
doorgaan;
Overwegende dat een fiets- en wandelroute een mooi alternatief voor tijdsbesteding is in eigen 
gemeente;
Overwegende dat we op die manier het toerisme in Pepingen centraal stellen;
Overwegende dat door deze actie de lokale economie ook een ruggensteuntje krijgt;
Overwegende dat er een aantal subsidiekanalen bestaan omtrent biodiversiteitsprojecten;
Gelet op dat de CD&V-fractie verzoekt om, overeenkomstig artikel 21 van het Decreet Lokaal 
Bestuur, volgend punt aan de agenda van de gemeenteraad van mei 2020 toe te voegen.

Opmerking LVB- fractie namens Eddy Timmermans :
De diensten zijn reeds bezig met een wedstrijd voor wildbloemen die werd aangekondigd in 
“Pepingen Helpt” van mei 2020. 

Er zijn bovendien een aantal initiatieven van verenigingen voor wandelingen tijdens de 
zomervakantie en ook van de Jeugdregio die we alle kansen willen geven. 

Om deze redenen zal onze fractie dit punt niet stemmen. 

Opmerking N-VA fractie namens Gerda Claeys :
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Een soortgelijk initiatief was heel succesvol een tiental jaar geleden en daarom is onze fractie een 
nieuwe editie zeker genegen.  Wij zijn echter van mening dat het momentum niet gunstig is.  Een 
dergelijke organisatie moet tijdig en voldoende onder de aandacht worden gebracht, vraagt tijd en 
inzet van zowel deelnemers en organisatoren. Daarenboven is het al laat op het seizoen om een 
kwaliteitsvolle aanplantingen te realiseren. 

Amendement vanwege N-VA-fractie, ingediend door G. Claeys, gemeenteraadslid , 
betreffende het agendapunt :

We stellen voor dit bijkomend punt uit te stellen naar een GR in september.

Antwoord vanwege CD&V-fractie :
LVB argumenteert dat de diensten er mee bezig zijn en dat deze fotowedstrijd verschenen is in 
“Pepingen Helpt” van 15 mei 2020. Wij stellen terug vast dat de gemeente een aankondiging plaatst 
zonder enige beslissing, noch van het college, noch de gemeenteraad. Ongepast en ondemocratisch.  

In het collegeverslag van 18 mei 2020, ons toegezonden op 2 juni 2020, lezen we de beslissing dat de 
gemeente een fotowedstrijd gaat organiseren. Eigenaardig toch, als je weet dat ons toegevoegd punt 
op donderdag 21 mei ingediend werd. 

Verder argumenteert de burgemeester nog dat LVB de bestaande activiteiten alle kansen wil geven. 
Wij vinden onze voorgestelde FIETS- en wandelroute enkel een MEERWAARDE voor deze bijkomende 
activiteiten. Waarom kan deze FIETSroute geen aanvulling zijn op de genomen initiatieven? De 
communicatie kan gezamenlijk gebeuren, een mooie vorm van samenwerken. En alles komt onze 
lokale economie zoals de horeca, toeristische voorzieningen,… ten goede.

Wij betreuren de houding van de LVB-meerderheid! Wij vragen respect voor agendapunten van alle 
partijen, want het is duidelijk dat een goed uitgewerkt toegevoegd punt geen kans krijgt als het van 
de oppositie komt. Naar de buitenwereld stelt de huidige beleidsploeg zich voor als zeer constructief 
en "samen, eerlijk en oprecht", maar de realiteit is anders.

Reactie op NVA amendement: Wij begrijpen de opmerkingen en bedenkingen van NVA maar gezien 
de Corona-periode kon dit punt niet eerder behandeld worden. Verder is de fiets- en wandelroute 
een mooi alternatief voor tijdsbesteding in eigen gemeente tijdens deze ongewone zomer waar vele 
activiteiten niet zullen doorgaan en reizen moeilijk zal worden. 
Ons voorstel: laat ons het reglement vandaag toch behandelen om te laten ingaan vanaf oktober 
2020. In het besluit staat enkel “deze zomer een fiets- en wandelroute…” (artikel 5) verwijzend naar 
een periode, nergens anders staat in het besluit wanneer het reglement in voege gaat. Voorstel: 
enkel “deze” schrappen en vervangen in “tijdens de”. En een artikel toevoegen aan het besluit: “Art. 
7: Dit reglement gaat in vanaf oktober 2020.” Kan NVA hiermee akkoord gaan?

Antwoord vanwege N-VA fractie :
De N-VA fractie gaat akkoord met het CD&V met volgende aanpassingen :

"laat ons het reglement vandaag toch behandelen om te laten ingaan vanaf oktober 2020. In het 
besluit staat enkel “deze zomer een fiets- en wandelroute…” (artikel 5) verwijzend naar een periode, 
nergens anders staat in het besluit wanneer het reglement in voege gaat. Voorstel: enkel “deze” 
schrappen en vervangen in “tijdens de”. En een artikel toevoegen aan het besluit: “Art. 7: Dit 
reglement gaat in vanaf oktober 2020.” 

Antwoord CBS :
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Er werd voor dit jaar al een initiatief genomen vanuit de milieudienst en vanuit verschillende 
verenigingen voor dit jaar (zie vorige notulering). Een uitstel naar de maand september verandert 
daar niets aan.
Om die reden zal ook dit amendement niet worden goedgekeurd door de LVB-fractie.

Repliek LVB-fractie namens Sander Geerts :
De beslissing om een wedstrijd te organiseren rond de bloemenzaadactie werd genomen en 
onmiddellijk gecommuniceerd in het informatieblad op 15 mei 2020. 
Het enige eigenaardige is dat de CD&V een gelijkaardig voorstel indient nadat dit reeds duidelijk aan 
de bevolking werd gecommuniceerd. 

De fiets- en wandelroutes die reeds zijn opgesteld, en waarvan men kaarten kan bekomen in het 
gemeentehuis, zijn in combinatie met de acties die door verenigingen worden opgesteld voldoende 
als aanbod voor de fietser of wandelaar. De LVB-fractie wenst de administratie niet verder te belasten 
met het uitwerken van routes wanneer hier geen nood aan is.

We hebben respect voor alle agendapunten die worden toegevoegd, maar betreuren dat de CD&V 
fractie zich deze wedstrijd probeert toe te eigenen.

Repliek CD&V-fractie:
De CD&V-fractie betreurt de opmerking van de LVB-fractieleider. Het gaat niet over punten van 
elkaar afsnoepen. Samenwerking was een veel positiever alternatief geweest.
We wensen dit te laten notuleren in het verslag.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het ingediende (aangepaste) 
amendement door raadslid G Claeys :

BESLUIT : met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Roobaert G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S) en 7 ja-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) : 

Enig artikel : Het amendement, houdende :
- Aanpassing Artikel 5 : “deze zomer” vervangen door “tijdens de zomer”

- Toevoeging artikel 7 : Dit reglement gaat in vanaf oktober 2020.

wordt niet goedgekeurd.

De voorzitter van de gemeenteraad gaat over tot de stemming over het punt zoals geagendeerd :

Besluit: met 8 neen-stemmen (Timmermans E., Cochez G., Seghers R., Roobaert G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S) en 7 ja-stemmen (De Roubaix A, Van Cutsem P., Decrick L., 
Vanbellinghen P., De Cuyper K., De Cort S., Claeys G.) : 

Enig artikel : Het agendapunt – MILIEU – Reglement “Bebloemingswedstrijd van gevels, voortuinen, 
hoeves en bedrijven”. Organisatie en bekendmaking wedstrijd en gekoppelde fiets- en wandelroute – 
wordt niet goedgekeurd :

Artikel 1: De gemeenteraad keurt het reglement “Bebloemingswedstrijd” goed.
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Artikel 1 - De bebloemingswedstrijd wordt georganiseerd door het gemeentebestuur van 
Pepingen
Artikel 2 - Er zijn drie categorieën:

 categorie 1: gevelbebloeming of tegeltuintjes;
 categorie 2: voortuinen;
 categorie 3: hoeves (inclusief bedrijfsgebouw en omgeving), handelshuis of bedrijf.

Inschrijving is slechts mogelijk in 1 categorie.
Artikel 3 - De wedstrijd staat open voor alle inwoners van Groot-Pepingen en is geheel gratis.
Artikel 4 - Een jury zal de bebloemde gevels, tegeltuinen, voortuinen, hoeves, handelshuizen 
of bedrijven beoordelen gedurende de maanden juli – augustus - september.
Artikel 5 - De jury is samengesteld uit personeel van de dienst Ruimtelijke Ordening, de 
dienst Leefmilieu en de groendienst of technische dienst. Daarbuiten wordt er vanuit de 
milieuadviesraad één persoon aangeduid en toegevoegd aan de jury. Beslissingen van de jury 
kunnen niet betwist worden.
Artikel 6 - De quotering houdt rekening met:

 de aanleg (plaatsing van de vensterbakken, algemeen uitzicht, opvatting, volume);
 de aanleg en opvatting van de voortuinen;
 samenstelling van de beplanting (plantenkeuze, kleur, variatie);
 het onderhoud.

Er mogen enkel levende planten en bloemen aangewend worden. Alles moet zichtbaar zijn 
van aan de straatzijde.
Artikel 7 - De prijsuitreiking vindt plaats in het najaar. Alle deelnemers met een quotering van 
de jury worden schriftelijk uitgenodigd en de winnaars kunnen die avond hun prijs in 
ontvangst nemen. Alle gemeenteraadsleden hierop uitgenodigd worden.
Artikel 8 - In iedere categorie wordt 1 hoofdwinnaar gekozen. Deze winnaar krijgt een 
gemeentelijke cadeaubon ter waarde van 50 euro. Alle andere deelnemers met een 
quotering van de jury krijgen een troostprijs (gemeentelijke cadeaubon van 10 euro). De 
winnaar van een categorie kan de volgende 2 jaar niet meer winnen in diezelfde categorie.
Artikel 9 - Zijn uitgesloten voor een prijs: de gevels, voortuinen, tegeltuintjes, hoeves, 
handelshuizen of bedrijven van beroepskwekers en de leden van de jury.
Artikel 10 - Inschrijving tot deelname aan de bebloemingswedstrijd is verplicht en gebeurt 
uiterlijk tegen 30 juni. De deelnemers krijgen een affiche “deelnemer bebloemingswedstrijd” 
die ze zichtbaar moeten ophangen. Deelname aan deze wedstrijd impliceert dat het 
gemeentebestuur het recht heeft de naam van de winnende inschrijver door te geven aan de 
pers of kenbaar te maken op de gemeentelijke website, desgewenst met als bijlage één of 
meer foto’s. Deelnemers dienen elk jaar terug in te schrijven.
Artikel 11 - Deelnemers aanvaarden door hun inschrijving de bepalingen van dit reglement.
Artikel 12 – Alle betwistingen of zaken niet voorzien in dit reglement worden zonder verhaal 
beslecht door het College van Burgemeester en Schepenen.

Art. 2: Dit reglement wordt bekendgemaakt door publicatie op de gemeentelijke website;
Art. 3: Het college van burgemeester en schepenen wordt jaarlijks gelast met de organisatie van deze 
wedstrijd. De oproep gebeurt via de gemeentelijke infokanalen (Pepingen Informeert, Facebook, 
website,…);
Art. 4: De gemeenteraad verzoekt het college van burgemeester en schepenen om financiële 
middelen vrij te maken voor deze actie;
Art. 5: De gemeenteraad verzoekt het college van burgemeester en schepenen om deze zomer een 
fiets- en wandelroute uit te stippelen langsheen de deelnemers van deze bloemingswedstrijd. Deze 
fiets- en wandelroute wordt bekend gemaakt via de gemeentelijke infokanalen (Pepingen 
Informeert, website, Facebook,…);
Art. 6: De gemeenteraad verzoekt het college van burgemeester en schepenen om mogelijke 
subsidiekanalen te onderzoeken.
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Toegevoegde punten :

Toegevoegd punt namens het college van burgemeester en schepenen :

Gemeentelijke Holding in vereffening – mandatering gemeentelijke afgevaardigde algemene 
vergadering 24 juni 2020.  Goedkeuring

Tussenkomst CD&V-fractie namens Peter Van Cutsem :

Op deze agenda van de gemeente- en OCMW-raad sieren terug vele agendapunten voor het 
aanduiden van afgevaardigden in diverse intercommunales, vzw’s en intergemeentelijke 
verenigingen. De “postjes” werden, zoals toepasselijk is, in begin van de legislatuur verdeeld onder 
gemeenteraadsleden en schepenen uit de meerderheid. Vanuit CD&V steunden wij al deze 
mandaten omdat wij het belangrijk vinden dat onze gemeente vertegenwoordigd blijft in deze 
verenigingen en zo de gemeentelijke belangen kunnen verdedigen.
Echter betreuren wij nog steeds de beslissing van de meerderheid tijdens de gemeenteraad van 27 
februari 2019. Tijdens deze gemeenteraad stemde een deel van de meerderheid tegen om een 
oppositielid af te vaardigen in de raad van bestuur van Intradura . Hierdoor zal er gedurende de 
komende zes jaar geen gemeentelijke afgevaardigde zetelen in het beslissingsorgaan van het 
afvalverwerkingsbedrijf, wat o.a. het beheer doet van het containerpark in Pepingen.
Door ons ongenoegen steeds te laten notuleren bij een aanduiding of mandatering willen we de 
meerderheid attent op maken dat de beslissing van 27 februari niet kadert met hun voornemens om 
de bestuursperiode te beginnen met een “schone lei” en vragen hier in de toekomst rekening mee te 
houden.

De raad,

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur,

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking;

Gelet op de wet van 22.12.1986 betreffende de intercommunales en het decreet van 01.07.1987 
betreffende de werkwijze van, de controle op en de vaststelling van het ambtsgebied van de 
intercommunales;

Gelet op de statutaire bepalingen die voornoemde intercommunale beheersen;

Gelet op de brief van 18 mei 2020 van de Gemeentelijke Holding in vereffening te 1000 Brussel, 
houdende de uitnodiging voor de buitengewone algemene vergadering op 24 juni 2020 te 1030 
Brussel;

Overwegende dat de gemeente Pepingen deel uitmaakt van de Gemeentelijke Holding nv en bijgevolg in 
de bestuursorganen van deze vereniging dient te worden vertegenwoordigd;

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 25.6.2019 houdende de aanstelling van de heer E. 
Timmermans als effectief vertegenwoordiger en mevr S. Beeckmans als plaatsvervangend 
vertegenwoordiger
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BESLUIT : met 15 ja-stemmen (Timmermans E., De Roubaix A., Cochez G., Van Cutsem P., Decrick L., 
Seghers R., Vanbellinghen P., Roobaert G, De cuyper K., De Cort S., Claeys G., Raemdonck R., 
Dedobbeleer G., Geerts S., Beeckmans S):

Art. 1 –: De agendapunten goed te keuren van de algemene vergadering van de Gemeentelijke 
Holding in vereffening, die zal doorgaan op elektronische wijze op 24 juni 2020.

Art. 2 – De vertegenwoordiger volmacht te verlenen de gemeente Pepingen te vertegenwoordigen 
op de algemene vergadering te mandateren de agendapunten van de algemene vergadering goed te 
keuren. 

Art. 3 – het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en 
met de kennisgeving hiervan aan de toezichthoudende overheid en aan de Gemeentelijke Holding in 
vereffening.

Mondelinge vragen aan het college volgens art. 11 §1 huishoudelijk reglement:

Vragen van de CD&V- fractie : 
 De Vlaamse regering besliste over de invulling van het noodfonds van 300 miljoen euro. 

Daarbij gaat 87,3 miljoen euro of bijna 30% naar de lokale besturen voor ondersteuning van 
de lokale cultuur-, jeugdwerk- en sportsector. Voor Pepingen betekent dit een bedrag van 
iets meer dan 77.000 euro. De gemeente kan hiermee zijn eigen invulling geven aan de 
belangrijke heropleving van de vrijetijdsbeleving. Hoe gaat de gemeente Pepingen dit 
aanpakken ?
Antwoord CBS
Dit zal o.a. besproken worden binnen de betrokken adviesraden en met de verenigingen.
Op zeer korte termijn en als eventuele voorafname zal  gekeken worden naar extra - uitgaven 
die verenigingen  moeten maken  voor het  organiseren van "coronaveilige " activiteiten.
Op basis van een vragenlijst zal bij de verenigingen gepeild worden naar de  financiële en 
organisatorische impact van de coronacrisis en de verwachtingen voor de nabije 
toekomst. Na analyse van de vragenlijst zal nagekeken worden in hoeverre bij de verdeling ( 
deels )kan terugvallen worden op bestaande subsidiereglementen (om te kunnen 
objectiveren) of andere opportuniteiten.
 Het bestuur zal na analyse van de vragenlijst in ieder geval een keuze moeten maken tussen 
een aantal  structurele maatregelen en een aantal ad hoc maatregelen  

 Statistieken bewijzen dat de Corona-crisis ons meer deed fietsen en wandelen. De meeste 
overhangende grasbermen belemmeren het gebruik van de fietspaden in onze gemeente 
hierdoor moeten de fietsers op de rijweg rijden. Voorbeelden zijn: Bosstraat, Palokenstraat, 
Hondzochtstraat, Heikruisesteenweg, … Kunnen de graskanten aan de fietspaden voor de 
veiligheid van de fietsers zo snel mogelijk gemaaid worden (veiligheidsmaaien) ?

Antwoord CBS
Het veiligheidsmaaien is gestart wanneer wettelijk mogelijk. Wij zijn gebonden aan het 
wettelijk kader. De kruispunten en dus de meest gevaarlijke stukken zitten in het 
veiligheidsmaaien.

De eerste volledige maaibeurt start in de 2de helft van juni.

 Tussenkomst Andre De Roubaix
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Wat is de stand van zaken bij de herstelling van de losliggende roosters die ook het 
onderwerp is in bijgaande mail van 22 mei 2020?

Van: Morris [mailto:morris.pierreux@gmail.com] 
Verzonden: vrijdag 22 mei 2020 20:03
Aan: TIMMERMANS Eddy; COCHEZ Greta; BEECKMANS Saskia; SEGHERS Rudi; DE ROUBAIX André; 
DECRICK Luc; ROOBAERT Gunther; DE CORT Suzanne; RAEMDONCK Raymond; GEERTS Sander; VAN 
CUTSEM Peter; DE CUYPER Kristof; CLAEYS Gerda; DEDOBBELEER Gule
Onderwerp: "Roosters des aanstoots" - vervolgverhaal !!!
Urgentie: Hoog

“Roosters des aanstoots” – vervolgverhaal ???

Ik viel gisterenavond, en dat was niet van moeheid, bijna van mijn fietszadel toen ik een gemeente-
werkman op een officiële feestdag omstreeks 18:00 u de straatroosters zag controleren in de 
Doornstraat (voor wie het niet zou weten, dat is het verlengde van de Steenweg op Elingen).
Het lijkt of het (nood)lot er mee gelinkt is dat nu precies IK daar op dat moment moet passeren ??? 
En ik was niet alleen, andere getuigen hebben dat ook gezien.
Ik merk vandaag dat op één van die roosters terug een signalisatiebaken is geplaatst ???
Blijkbaar nieuw probleem ?
Ik stel de laatste tijd ook weer vast dat de straatroosters in onze omgeving terug serieus “kletteren”.
Voor zover ik mij herinner, is er op de laatste gemeenteraad dat dit item aan bod is gekomen, door 
het bestuur beloofd dat er werk zou van gemaakt worden ? 
Dat is dus blijkbaar toch maar half werk geweest.
Moet ik na 3 maanden misschien terug de pers inschakelen voor er “iets” blijvend en vakkundig 
wordt ondernomen door het ter zake “verantwoordelijke” bestuur ?
Ik blijf mijn hart vasthouden tot er hier ooit iets ernstigs gebeurt…

Vriendelijke groet
Morris PIERREUX
Steenweg op Elingen 36
B-1670 PEPINGEN
0475-23 15 07
morris.pierreux@gmail.com

Antwoord CBS :
De herstellingen zijn bezig.

Vragen van de DVP-fractie :
Vraag 1 : Desondanks de vraag verschillende keren werd gesteld, zowel voor, tijdens en na de 
gemeenteraadszitting van april 2020, stelt DVP ze opnieuw en deze keer met de vraag tot 
verduidelijking.
Namelijk op de vraag "Waarom kon de gemeenteraadszitting dan niet doorgaan via bv "skype" ? gaf 
het college van burgemeester en schepenen het antwoord "het gaat over twee totaal verschillende 
dingen. Het is een keuze van het bestuur op basis van o.a praktische overwegingen".

Graag verduidelijking over "verschillende dingen" en "praktische overwegingen"? 

Antwoord CBS :
Hier werd reeds op geantwoord. Het is niet de bedoeling dat tijd en middelen steeds opnieuw worden 
gespendeerd aan dezelfde vraag.

mailto:morris.pierreux@gmail.com
mailto:morris.pierreux@gmail.com
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Repliek DVP :
De vraagstelling vanwege DVP die deze avond geen antwoord krijgt vanwege het huidige beleid is 
nochthans heel duidelijk.

Graag verduidelijking over "verschillende dingen" en "praktische overwegingen" welke in het 
antwoord staan vanwege het college van burgemeester en schepenen namelijk "het gaat over twee 
totaal verschillende dingen. Het is een keuze van het bestuur op basis van o.a praktische 
overwegingen"

Vraag 2: In de gemeenteraadszitting 26 november 2019 werd een beslissing genomen over het punt 
17 "ontwerp aanleg fietspaden en fietssnelwegen : Molenstraat Bogaarden, Molenhofstraat Heikruis 
, Hondzochtstraat Bellingen". In overeenkomst staat op pag 9/12 artikel 7 "uitvoeringstermijn van de 
afgesloten overeenkomst dat het voorontwerp binnen een termijn van 60 kalenderdagen volgend op 
de goedkeuring van de overeenkomst zal ingediend worden door Haviland.
Nadat DVP de vraag via mail stelde naar de stand van zaken, werd volgend antwoord vanuit het 
college van burgemeester en schepenen gegeven " Haviland heeft laten weten dat zijn de keuze 
gemaakt hebben om dossiers fietspaden niet meer op te nemen. Het is de bedoeling dat de 
gemeente in dit dossier met een andere dienstverlener een samenwerking aan gaat."

Graag volgende vragen :
1. Wanneer en op welke wijze liet Haviland dit weten aan het college van burgemeester en 

schepenen ? Graag copie van deze communicatie ontvangen.
Mondeling

2 Kan een eenzijdig annuleren nadat de opdracht werd gegeven ?

Ja, overmacht

3. Is de periode tussen november 2019 en mei 2020 dan voor dit dossier als een stand still te 
beschouwen? M.a.w verloren tijd.

Ja

4. Komt dit dossier dan opnieuw naar de gemeenteraad? zo ja, welke zitting ?

Ja, juni

5. Waarom werd de gemeenteraad hiervan niet in kennis gesteld ?

Omdat zij de collegeverslagen krijgen en dus geïnformeerd zijn.

Repliek DVP :
Uit het antwoord deze avond vanwege het college van burgemeester en schepenen blijkt dat 
Haviland eenzijdig de overeenkomst heeft stopgezet en op een mondelinge wijze de gemeente 
hiervan in kennis heeft gesteld.  Een eigenaardige werkwijze , waarbij de bedenking kan gemaakt 
worden of dit juridisch kan.
De antwoorden vanwege het college van burgemeester en schepenen werden pas gegeven nadat 
DVP vragen heeft gesteld over de stand van zaken  aangaande "ontwerp aanleg fietspaden en 
fietssnelwegen : Molenstraat Bogaarden, Molenhofstraat Heikruis , Hondzochtstraat Bellingen".
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We stellen vast dat het college van burgemeester en schepenen op de vraag "Is de periode tussen 
november 2019 en mei 2020 dan voor dit dossier als een stand still te beschouwen? M.a.w verloren 
tijd" deze avond "ja" antwoord. De bedenking kan dan ook geuit worden of dit niet te betreuren valt. 
En of dit valt onder goed bestuurschap.

Vraag 3 In collegezitting 9 december 2019 nam het college van burgemeester en schepenen de 
beslissing tot het gunnen van een opdracht aan Haviland ivm een nieuwe KMO zone te Pepingen.
Op de vragen gesteld door DVP 14 mei 2020
1. Werd het huidige bestuur reeds gevat met een schriftelijke communicatie aangaande het 
onderzoek betreffende de haalbaarheid van een bijkomend lokaal bedrijventerrein?
2. Is er reeds een overleg geweest met de hogere overheden ? zo ja, wanneer? verslaggeving?
kreeg DVP op 19 mei 2020 volgende antwoorden door het college van burgemeester en schepenen 
gegeven :
1. neen
2. Er is nog geen overleg geweest, geen communicatie.

DVP heeft dan ook volgende vragen :
1. Wil dit zeggen dat voor dit dossier er tot op heden een stand still principe wordt toegepast ?
2. Waarom is er geen betrokkenheid bij dit dossier vanwege de gemeentelijke omgevingsambtenaar 
? aangezien de dossierbeheerder blijkbaar de ambtenaar "coördinator omgeving" is.

Antwoord CBS :
De diensten die moeten betrokken worden, worden dat ook.

Repliek DVP :

De antwoorden die deze avond gegeven worden door het college van burgemeester en schepenen 
zijn een mooi voorbeeld van een antwoord dat geen antwoord op de vraag is. 
Bij deze stelt DVP ze nogmaals , ook al weten we dat op replieken geen reactie(s) meer volgen.

 1. Wil dit zeggen dat voor dit dossier er tot op heden een stand still principe wordt toegepast 
?

 2. Waarom is er geen betrokkenheid bij dit dossier vanwege de gemeentelijke 
omgevingsambtenaar ? aangezien de dossierbeheerder blijkbaar de ambtenaar "coördinator 
omgeving" is.

Vraag 4 Het college heeft in zitting van 18 mei 2020 kennis genomen van het aanbod van Agentschap 
zorg en gezondheid – Vlaamse overheid en beslist om het campagnemateriaal in het kader van het 
nationaal ozon- en hitteplan te gebruiken
In een persartikel lezen we dat de gemeente Gooik een beroep doet op Haviland. Gezien voor 
verschillende onderwerpen en locaties de gemeente Pepingen in deze legislatuur beroep doet op 
Haviland, de vraagstelling vanwege DVP of ze het voorbeeld van de gemeente Gooik zal volgen in de 
ondersteuning om het probleem van droogteperiodes aan te pakken ? 
Opnieuw voorspellen ze een zeer warme zomer. De vraag is dan ook welke maatregelen heeft en/of 
zal de gemeente ondernemen? Zal er ook ondersteuning zijn vanuit de intercommunale Haviland ?

Antwoord CBS :
Is nog geen beslissing rond genomen.

Repliek op antwoord vanwege huidige beleid op vraag 4 (met vraag tot notulering)
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Het college van burgemeester en schepenen geeft deze avond op beide vragen hetzelfde antwoord 
namelijk "Is nog geen beslissing rond genomen".

Dit is enigzins vreemd aangezien in de collegezitting van 18 mei 2020 er reeds kennis werd genomen 
van het aanbod van het Agentschap zorg en gezondheid - Vlaamse Overheid en er werd beslist door 
het college om het campagnemateriaal in het kader van ozon -en hitteplan te gebruiken.
M.a.w de hitteproblematiek en dus ook de droogteperiodes zijn geen onbekende bij het college van 
burgemeester en schepenen. DVP kijkt dan ook uit wanneer er door het college van burgemeester en 
schepenen dan wel een beslissing zal genomen worden.  En welke maatregelen al dan niet met 
ondersteuning vanuit de intercommunale Haviland er zullen genomen worden. Vorige zomers waren 
er drie hittegolven. De zomer staat voor de deur.

Vraag 5 In de gemeenteraadszitting april 2020 werd voor wat betreft de aanleg van een parking in de 
Kareelstraat te Bellingen volgende vraag gesteld
 "werd er advies gevraagd aan en ontvangen vanwege het toegankelijkheidsbureau aangaande de 
gewijzigde parkeerplaatsen voor mensen met een handicap ?"
Zo ja, wanneer ? en graag een copie ontvangen.

Antwoord CBS :
Na te vragen bij de diensten.

Repliek op antwoord vanwege huidige beleid op vraag 5 
Uit het antwoord van het college van burgemeester en schepenen zal de vraagstelling vanwege DVP 
voorgelegd worden aan de dienst(en). 
DVP kijkt uit naar de terugkoppeling ervan.

Vraag 6 Zal de gemeente Pepingen het voorbeeld volgen van en zoals de gemeente Glabbeek haar 
kosten gemaakt voor wat betreft onder andere de aankoop van de mondmaskers (ifv de 
coronamaatregelen) verhalen op de hogere overheid ?

Antwoord CBS :
Er is geen wettelijke basis om dit te doen. De steden en gemeenten hebben zelf de beslissing genomen 
binnen hun eigen bevoegdheid.

Repliek op antwoord vanwege huidige beleid op vraag 6
Misschien is het raadzaam om eens navraag te doen bij de gemeente Glabbeek.

Vraag 7 Waarom werd de info die opeens wel kan gecommuniceerd worden via mail dd. 19 mei 2020 
niet medegedeeld worden tijdens de gemeenteraadszitting via emal op 27/28 april 2020 als er 
vragen worden gesteld naar de stand van zaken van de mondmaskers?
Aangezien er een collegebeslissing bleek te zijn van 23 april tot intekening op de samenaankoop via 
Haviland ? en er een beslissing was op 28 april tot intrekking van deze beslissing en dan een 
beslissing werd genomen tot samenaankoop van mondmaskers met enkele andere Pajotse 
gemeenten ? Is dit een correcte houding vanwege het college van burgemeester en schepenen naar 
de gemeenteraadsleden toe ?

Antwoord CBS :
Was dossier in volle evolutie die nog geen eindbeslissing had op 27/28 april.

Repliek op antwoord vanwege huidige beleid op vraag 7
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De collegezitting heeft toch plaatsgevonden voorafgaand aan de gemeenteraadszitting van 27/28 
april 2020 en was een gekend gegeven bij de leden van het college van burgemeester en schepenen. 
De vraag is dan ook waarom deze niet werd gecommuniceerd naar de gemeenteraadsleden tijdens 
de gemeenteraadszitting 27/28 april gezien de vraagstellingen vanuit de oppositie.

Vraag 8 (mededeling) Gezien er tot op heden geen gebruik werd gemaakt van een digitale 
gemeenteraadszitting heeft DVP - indien de coronamaatregelen opnieuw zouden verstrengen - een 
stappenplan uitgeschreven om meet.jit.si te gebruiken als manier om te videochatten. (zie bijlage op 
te nemen in het verslag)
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Antwoord CBS : 
We nemen er nota van.

Vraag  : Kan de volgende gemeenteraadszitting van 23 juni welke zal doorgaan in de Kring te 
Bellingen een "open vergadering" zijn ipv een "gesloten vergadering" zodat ook publiek en/of pers 
kunnen aanwezig zijn (met respect voor de van toepassing zijnde coronamaatregelen) ?

Antwoord CBS :
De problemen worden opgelost naarmate ze zich stellen, maar in dit geval gaat veiligheid voor alles.

Repliek op antwoord vanwege huidige beleid op vraag 9 
Uiteraard gaat veiligheid voor alles, maar de locatie De Kring is voldoende groot in oppervlakte om 
de huidige richtlijnen van de hogere overheid inzake veiligheid te kunnen volgen. (met publiek en 
pers)

Tussenkomst Kristof De Cuyper namens de DVP-fractie : 
DVP wenst ieder van u in deze bijzondere tijden een goede gezondheid. Draag zorg voor jezelf en 
voor elkaar. De DVP-fractie kijkt uit naar de volgende gemeenteraadszitting via videoconferencing of 
op de klassieke wijze (openbare zitting) indien de coronacrisis voldoende afgewend is. 



35

Mevr. Saskia Beeckmans, voorzitter, sluit de vergadering per mail op ma. 08 juni 2020 om 22u07.

Namens de raad : 

Algemeen directeur De voorzitter

L. Deneyer S. Beeckmans


		leen.deneyer@pepingen.be
	2020-07-10T08:22:19+0000
	Belgium
	Marleen Deneyer (Signature)
	Ik keur dit document goed


		saskia.beeckmans@pepingen.be
	2020-07-13T13:27:09+0000
	Belgium
	Saskia Beeckmans (Signature)
	Ik keur dit document goed




